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Tanácskozási joggal ielen vannak:
D' Kovács Róbert Antal
Dr' Szabó Krisztián
Dr'Mőzer Éva
Dr' Mátrai Gábor Imre
Radványi Gábor
Somlyódy Csaba
Dr. Nagy Szilvia Anna
Herendi-Mezei fudit
Dr' Péter Norbert

Budapest Fováros X. kerÜlet Kobányai Önkormányzat
Képviselő-testülete

BUDAPEST rŐvÁnos x. KERÜLET KóBÁNYAI ÖNKoRMÁrvyzer
xÉpvlsnlŐ -TEsTÜLETÉrurr

JoGI És KözRENDVÉnnrm BIzoTTsÁGA

J E GYz Ő xö tttyv

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének |ogi és

Közrendvédelmi Bizottsága 2024. október 15-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében [Budapest X., Szent Lász|ő tér 29' II' em' 200')
megtartott űlésén. A jegyzőkonyvet vezeti: Tibold Zsanett'

Az ülés kezdetének időpontia; 13.06 óra

A ielenléti ív alapián ielen vannak:
Dr' György Bence István bizottsági elnök
Molnár Róbert, dr. Pap Sándor, Stemler Diána, a Bizottság képviselő tagjai,
Almádi Krisztina Éva, Hódi Richard, Tóth Zoltán |őzsef, a Bizottság nem képviselő tagjai

Vékony Csongor

polgármester
jegyző
a|jegyző
alpolgármester
alpolgármester
alpolgármester
a I egyzői Főosztály Jogi osztály képviseletében
a Hatósági Főosztá|y vezető)e
önkormányzati képviselő, kerületfejlesztési és
környezetvédelmi tanácsnok
önkormányzati képviselő

Az ülést vezeti: dr. György Bence István bizottsági elnök'

EInök: Köszöntöm Alpolgármester urakat,legyző urat, a Hivatal munkatársait, a Bizottság tagjait
és mÍnden érdeklődőt. Megkérem a Bizottság tagjait, hogy jelentkezzenek be a szavazatszámláló-
gépbe. A ]ogi és Közrendvédelmi Bizottság mai ülését 13 őra 6 perckor megnyitom.
Megállapítom, hogy a Bizottság 7 Íőve| határozatképes' Bejelentem, hogy a jegyzők<inyvet Tibold
Zsanett vezeti, illetve tájékoztatom Önöket, hogy az ülésről hangfelvétel készül' Tájékoztatom
onöket, hogy a kiküldött meghívóhoz képest módosítás nem történt. Kérem, hogy szavazzunk a

ttapit'errd elfugatlásár'Úl'

Budapest Főváros X' kerület Kőbányai önkormányzat Képviselő-testületének Iogi és

Közrendvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangu szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a

napirendj ét lI / 2024. (x. 15.)] :

1102 Budapest, Szent LászlÓ tér 29' I LevélcÍm:]475 Budapest, Pf 35
Telefon: +36'l 4338 2O1 | Fax: +36 1 4338 221 I E-mail: hivatal@kobanya.hu I www.kobanya.hu
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L' Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-
testületi határozatokr6l (577 ' számú előterjesztés)
E|őterjesztő: Dr' Szabó Krisztián jegyző

A Magyarorszóg helyi onkormányzatairól szóIó 20L1. évi CLXXXIX. törvény 46' s a bekezdés a)
pontja alapión zárt ülésen tórgyalandó napirendÍ pont:

2' A Honvédelmi Minisztérium Elektronikai, Logisztikai és Vagyonkezelő Zrt. közterület-
használati hozzájáru|ás iránti kérelme (499. szám(l előterjesztés)
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 ígen, egyhangú szavazatta| a napirendet elfogadta'

1. napirendi pont:
A leiárt határidejű végrehaitott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi

határozatokró l szó ló tái ékozt'ató
Előteriesztő: Dr. Szabó Krisztián iegyző

Elnök: Az első napirendi pont az 5I7. szám(l előterjesztés, melynek tárgyatájékoztatő, a lejárt
határidejű végrehajtót, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi
határozatokról. Ennek előterjesztője dr. Szabó Krisztián jegyző úr. Megnyitom a vitát, kérdezem,
hogy Van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Almádi Krisztina Éva
hozzásző|ásra jelentkezett, megadom a szót.

Almádi Krisztina Éva: Tisztelt Bizottság - lehet hallani? - 327 /2024. (VIII. 29') határozatta|
kapcsolatban szeretnék kérdezni. Ez a határozat az 1101 Budapest Pongrácz lit 79', az L707
Budapest, Szárnyas utca 3., az IL05 Budapest Zsivaj utca 2', és az 1106 Budapest, Hárslevelű
utca 19-es szám alatti háziorvosi rendelőkben működő egyes háziorvosi praxisok feladatainak
ellátásáról szólt. Ugye itt négy praxisról van sző, amelyből kettőt 2025. január elsejével fog
átvenni a Bárka, egyet február, 2025. február elsejével, és egyet pedig március elsejével' Az
előterjesztésben itt lehet olvasni, hogy a Bárka előkészíti a praxisok átvételét és tárgyalásokat
folytat az orvosok helyettesítésével kapcsolatban' És erről szeretnék érdeklődni, hogy hogy
állnak ezek a tárgyaláso\ hogyan fogja megoldani a Bárka az orvosok helyettesítését, hogy van-e
erről bármilyen hír? Köszönöm szépen.

Elnök: M e gad om a szőtváI aszadás r a az előterjesztő n e k, J egyző ú rnak'

Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Ugyan nem kértem szót, de ha felszólít a Tisztelt
Bizottság, akkor valamit mindig tudok mondani. A Bárka Kőbányai Humánszolgá|tatő Központ
vezetője természetesen a képviselő-testületi döntés, illetve már korábban az orvosi praxisok
betöltésével kapcsolatos változásoh információk megszerzésekor megkezdte a betöltéssel
kapcsolatos, az álláshelyek betöltésével kapcsolatos feladatoknak az előkészítését' TekÍntettel
arra, hogy most egyszerre ilyen sok álláshelyet kell betölteni, ez nyilván nagyobb kihívás, mint
amikor akár féIéves időeltolódással olykor egy-egy orvost kellett keresni hirdetések útján, tehát
nyilvános fórumokon természetesen keresi a Bárka' Nem tudom annak a pontos állását, hogy
vajon hányan jelentkeztek, vagy Van_e olyan álláshely, vagy Van-e olyan praxis, ami után
nagyobb, Van_e ami után kisebb az érdeklődés. Az eddigi tapasztalatok azok, azok voltah vagy az
utóbbi egy_két évnek a tapasztalatai, hogy az egészségügyi szolgálati jogviszonyban is vannak
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jelentkezők, tehát akár praxisprogrammal, akár azon kívül, a normál foglalkoztatási
jogviszonyban is sikerült betölteni az álláshelyeket. Bízunk benne, hogy ez most is ugyanígy meg
fog tudni történni, illeWe voltak olyan megszüntetési, tehát a korábbi feladatellátókkal a
szerződés megszüntetésével kapcsolatban olyan előzetes információk, hogy valahol van esetleg
érdeklődő a praxis megvásárlására. Ez részben tőIünk független, hÍszen az á||ás betöltése az
Onkormányzat, illetve a Bárka feladata, akár megbízási szerződéssel, akár egészségügyi
szolgálati jogviszonyban tartósan, akár vállalkozási szerződés megkötéséve|. Az, hogy a praxis
értékesítése meg tud-e történni, az viszont már a korábbi praxistulajdonos orvos és az űj
jelentkező közötti megegyezésnek a feltétele, ezért ez egy további bizonytalanságot okozhat még
a rendszerben. Azt tudjuh llogy az orvosok mellé az asszisztensi állásoknak a betöltése
várhatóan talán még nehezebb is lehet, mint az orvosi praxisok betöltése, hiszen az
asszisztensek, ápolók terén mások a jogszabályi lehetőségek, és mások az illetmény-
bérviszonyok, mint az orvosok esetében' A Bárka tájékoztatása szerint itt a jelentkezőkigényei
és a rendelkezésre á||ő, a törvényi szabá|yozás szerint biztosított egészségügyi alkalmazotti
bérek között legtöbbször nagyobb a szakadék, vagy nagyobb az eltérés' Minden bizonnyal a
következő költségvetés tervezéskor majd az Onkormányzatnakkülön is figyelmet kell fordítania
arra, va1y külön fel kell tennie azokat a kérdéseket, hogy az álláshelyek betöltésével
kapcsolatban kell-e újabb intézkedéseket vagy új lehetőségeket biztosítani. A helyettesítéssel
átmenetileg bÍztosan meg fogja tudni oldani a Bárka, vagy többé-kevésbé biztosan lehet mondani
azt,hogy meg fogja tudni oldani ezeket a feladatokat, és akkor bízzunk benne, hogy tartósan is
kialakulnak a megoldások' Köszönöm.

Elnök: További hozzászó|ást nem látoh így a vitát |ezárom' Tájékoztatom a Bizottságot, hogy
mivel az előterjesztés tájékoztatás volt, ezért errő| a napirendről nem hozunk döntést.

Budapest Fővóros X. kerület Kőbányai Önkormdnyzat Képviselő-testületének Jogi és
Kozrendvédelmi Bizottsóga a ,,Tájékoztatő a lejdrt hatóridejű végrehajtott, valamint a további
intézkedést igénylő képviselő-testüIeti hatórozatokróI" szóló 517. szómű előterjesztést
megtőrgyaIta'

Elnök: A meghívóban második pontként szereplő előterjesztés következik, melynek
megtárgyalására zárt ülést rendelek el Magyarország helyi önkormányzataírő| sző|ő 20II' évi
CLXXXX' törvény 46. s (2) bekezdés a) pontja alapján, mert az önkormányzati hatósági ügy
tárgyalására kerül sor. Megkérem a teremben lévő külsős érdeklődőket meghívottakat hogy
hagyják el az üléstermet. Nincs ilyen. Jó,

2. napirendi ponti
A Honvédelmi Minisztérium Elektronikai, Logisztikai és Vagyonkezel'őZrt, közterület-

használati hozzáiáru|ás i ránti ké rel me
Előteriesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Fővóros X' kertjlet Kőbónyai Onkormányzat Képviselő-testüIetének Jogi és
Kozrendvédelmi Bizottsdga az Motv. 46, s a bekezdés a) pontja alapján a Honvédelmi
Minisztérium Elektronikai, I-ogisztikai és Vagyonkezelő Zrt. közterület-hasznőlati hozzájárulős
iránti kérelméről szóló 499' szómú előterjesztést zőrt ülésen tárgyalja.

zÁnr ÜlÉs

Elnök Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendjét megtárgyalta. Köszönöm
szépen a Bizottságnak a munkáját, egyúttal felkérem Almádi Krisztina Évát, hogy az ülésről
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készült jegyzőkönyvet írja aIá. A mai bizottsági ülést 13 óra 21 perckor bezárom. Köszönöm
szépen.

K.m.í

Dr. György Bence István
bizottsági elnök

Törvényességi szempontból ellenj egwemi

Dr.
jegyző

At---u- l/u,-,-----_

Almádi Krisztina Éva
bizottsági tag
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A i egyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjeszté sek (elektronikus adathordozón)

jelenléti ív

ülésről készült hangfelvéte| (elektronikus adathordozón)

határozatok melléklete

írásban berr1rujtott módosító javaslat

jegyző törvényességi észrevétele

interpelláció

titkos és név szerinti szavazásről készültjegyzőkönyv

felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületJogi és Közrendvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2024. október 15-én (kedden) 13.00 órakor megtartott Jogi és Közrendvédelmi Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. György Bence István elnök Almádi Krisztina ÉvaHódi RichárdMolnár RóbertDr. Pap Sándor Stemler Diána Tóth Zoltán József
Tanácskozási joggal:Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Dr. Mátrai Gábor Imre Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Nagy Szilvia Anna Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Horváth Attila

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Jogi és Közrendvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2024. október 15-én (kedden) 13.00 órakor megtartott Jogi és Közrendvédelmi Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők:

................

Aláírás:




